
Бих искал да гласувам за Декан на идните избори, тъй като от скоро наблюдавам 
събитията във факултета от две различни гледни точки - като студент и асистент. 
Виждам как действията на Декана се отразяват пряко на преподаващите, а оттам и на 
студентите, и силно подкрепям участието на студентите в изборите за Декан и 
ръководство на ФМИ. Мисля, че това би заздравило връзката и доверието между двете 
страни и би довело до симбиотично развитие за целия ни факултет. 


